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Πλήρως ψηφιοποιημένο θα είναι ως το τέλος του 2024 το ψηφιακό Υποθηκοφυλακείο
της Βιάννου . Αυτή η είδηση -
μεταξύ άλλων - προέκυψε μετά τη συνάντηση που είχε ο Δήμαρχος Βιάννου κ. Παύλος
Μπαριτάκης με τον Υφυπουργό Ανάπτυξης κ. Μάξιμο Σενετάκη.

  

Στη διάρκεια της συνάντησης που έγινε με παρέμβαση του κ. Σενετάκη, υπήρξε επικοινωνία
με τον υφυπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. Κωνσταντίνο Κυρανάκη και αυτό που
γνωστοποιήθηκε είναι πως το Υποθηκοφυλακείο της Βιάννου θα είναι από τα πρώτα του
Νομού Ηρακλείου, που εντάσσονται στην ψηφιακή αναβάθμιση και θα είναι διαθέσιμο προς
όλους πολίτες που θα θελήσουν να το χρησιμοποιήσουν, στο τέλος του τρέχοντος έτους.

  

«Σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα που υπάρχει όλο το αρχείο του
Υποθηκοφυλακείου Βιάννου θα είναι διαθέσιμο ψηφιακά, ώστε οι πολίτες να
μπορούν να εξυπηρετούνται άμεσα και χωρίς καθυστέρηση. Μιλάμε για ένα υλικό
που θα είναι ψηφιακό και πλήρως λειτουργικό και το οποίο βρίσκεται ήδη σε
διαδικασία ψηφιοποίησης », επισήμανε ο κ. Μπαριτάκης.

  

Αξίζει να σημειωθεί πως στη διάρκεια της συνάντησης στο Υπουργείο, η οποία έγινε σε
πολύ καλό κλίμα, τέθηκαν επί τάπητος μια σειρά από ζητήματα του Δήμου Βιάννου, με τον
Υφυπουργό να δεσμεύεται πως θα σταθεί αρωγός στην προώθηση των προτάσεων της
Δημοτικής Αρχής και την υλοποίηση τους, μέσα από την εξασφάλιση των ανάλογων
χρηματοδοτήσεων.

  

«Ο κ. Σενετάκης δεσμεύτηκε πως θα είναι σύμμαχος στην προσπάθεια που καταβάλλουμε
για την υλοποίηση μιας σειράς θεμάτων του Δήμου Βιάννου, όχι μόνο για ζητήματα που
αφορούν το Υπουργείο Ανάπτυξης, αλλά και για ζητήματα που άπτονται της ευθύνης και
δικαιοδοσίας άλλων Υπουργείων», σχολίασε ο κ. Μπαριτάκης μετά την επαφή που είχε με
τον Ηρακλειώτη Υφυπουργό.
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